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SIUMUT INATSISARTUNI ILAASORTAATITAT 

 
                                                                                                    15. november 2012 

 
I henhold til Forretningsorden for Inatsisartut § 37 stk 1 fremsender jeg følgende spørgsmål til 
Naalakkersuit til besvarelse: 
 
1. 
Flere og flere af vores unger ønsker et efterskoleophold, sådan som ansøgningstallet foreviser 
og hvis ikke man fremover skal give afslag til de mange unger, hvad gør Naalakkersuisut for 
at sikre efterskolepladser til dem for fremtiden? 
 
2. 
Hvad betyder forsinkelsen af byggeriet i efterskolen i Maniitsoq, rent økonomisk? 
 
 
(Aleqa Hammond, Siumut) 
 
Begrundelse: 
 
Vi finder uddannelse utroligt vigtigt, og vi mener at vi skal sikre os at flest unge går igennem god 
skolegang - også i efterskolerne. Der er en kraftig stigning i antallet af ansøgere til vores efterskoler, 
og hvis ikke man altid skal sende et afslag til dem er det vigtigt at vi sikrer os efterskolepladser til 
dem for fremtiden hvilket giver mig anledning til at stille spørgmål omkring det. 
 
 
 
 
 


